
Zápis č. 24 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 15.10.2010 od 18:00h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Černý Jan, Plačková Hana, Krutišová Hana, Krutiš Libor, Ferdová Jana, 

Zaplatílková Hana, Havlová Eva, Dužíková Petra, Brustmann Aleš + Pirožek 
Radomír a Badinová Lenka. 

 
1) Zahájení 
 
Předseda Ing. Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem:

1. Zahájení 
2. Zprávy činovníků 
3. Rozsvěcování vánočního stromu 
4. Různé 

 
2 ) Zprávy činovníků 
Předseda Ing. Jan Černý sděluje, že firma Bonita nám již zaslala 3D vizualizaci navrhovaného 
dětského hřiště. Vizualizace bude použita pro propagaci hřiště a k oslovení případných 
sponzorů.  
Jednatelka Hana Plačková předkládá vyplněnou přihlášku nového člena sdružení. SR souhlasí 
s přijetím žadatele mezi členy. Předseda zašle novému členu vyrozumění o přijetí. 
Předseda sděluje, že se narodily v Bránicích další dvě děti. Jelikož blahopřání v MŠ ještě 
nestihli vyrobit, předseda přání zakoupí a doručí. 
Předseda dále sděluje, že internetové stránky byly několik dní nefunkční, problém již 
odstranil. Připomíná, že na členské schůzi bude muset býti rozhodnuto o dalším rozvoji 
stránek. 
Jednatelka Hana Plačková předkládá návrh, jak naložit s ježkama z akce Uspávání ježečka. 
Vzhledem k blížícím se vánočním svátkům rozhodnuto, že letos se ježečci nikde vystavovat 
nebudou. 
 
3) Rozsvícení vánočního stromu  
 
Akce se uskuteční v neděli 28.11. od 17h v parku pod Jopu.  
Děti z MŠ/ZŠ opět připravují vystoupení. Za účelem ozvučení akce se zeptáme se Josefa 
Brázdy, případně náhradní řešení zkusíme zajistit s pomocí Martina Zaplatílka nebo Pirožků. 
Zvonek půjčí Lenka Badinová od paní učitelky Sochorové jako loni. 
Bednu na poštu pro Ježíška má Monika Brustmannová, anděla Lenka Badinová. 
Vlečku jako podium pro vystoupení dětí zajistí Aleš Brustmann u Nosků, schody zajistí 
předseda od oddílu kopané. 
Várnice na punč, svařák a čaj zajistí a nachystá jednatelka Hana Plačková.  
Členové sdružení dle vlastního uvážení a aktivity upečou cukroví.  
Elektrickou energii zajistíme od Havlových, stoly sehnat (asi u sokolů?).  
Jednatelka Hana Plačková navrhuje, aby akci uváděla Jana Rathouzská, starosta obce Ing. 
Kamil Ferda bude požádán o proslov a vánoční přání.  
Zkusíme někoho oslovit, aby zahrál (Kouřilovy, Badin, ...), jednatelka Hanka Plačková se 
zkusí zeptat. Eva Havlová se zeptá Jany Navrátilové. 
Předseda zašle dotaz na OSA, jestli se akce musí oznamovat a jaké jsou případně poplatky. 



Uděláme prezentaci hřiště, kterou vystavíme na akci.  
Libor Krutiš zajistil pro osvětlení stromu zdroj 12V (150W). Test osvětlení stromu proběhne 
v neděli 21. listopadu 2010 v 15h. 
 

 

4) Volné návrhy 
Jednatelka Hana Plačková předběžně dohodla s Lenkou Badinovou, že se Tvořivá Adventní 
Vánoční dílnička uskuteční v pátek 3. prosince 2010 od 16h v jídelně MŠ. 
Pro účely dílničky musíme vymyslet 4-5 výrobků (dva výrobky již máme). Vyzýváme 
všechny členy sdružení aby podali svoje návrhy, co se dá dělat a kdo může být u stolku 
s výrobky jako dozor a vedoucí. 
Pečení vánočních perníků se uskuteční ve čtvrtek 2. prosince od 16h v MŠ. 
Mgr. Hana Zaplatílková sděluje, že na Fakultě architektury se 2.12.2010 od 13h uskuteční 
veřejné slyšení ohledně návrhů urbanistické studie v naší obci, kterou zpracovávají studenti 
fakulty. Vedoucí prací Ing. doc. arch. Karel Havliš pozval pět zástupců našeho sdružení 
k osobní účasti. Slyšení se zúčastní za naše sdružení Hana a Martin Zaplatílkovi a Jan Černý, 
dále jsme nabídli účast starostovi obce Ing. Kamilu Ferdovi. Jedno místo je stále volné, pokud 
má někdo z členů sdružení zájem se zúčastnit, nechť se ozve předsedovi Janu Černému. 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že povlečení do MŠ je již koupené a nachystané na 
vánoce. Zbyla částka 2300 Kč, za kterou se nakoupí metrová látka a ušijí se prostěradla. 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 19:30. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


